



English spoken

Laurent Da Rold • Gérant / *Managing Director*

56, rue Sénac de Meilhan
BP 43113 - 17033 La Rochelle cedex 1

+33 (0)5 46 50 51 35

laurent.darold@yacht-concept.fr

www.yacht-concept.fr



PROJECT MANAGEMENT AND ENGINEERING - CONSTRUCTION, CUSTOMIZATION, REFIT

Overall Yachting Management

Yacht Concept provides its clients with comprehensive custom-made project management for all types of boats (pleasure-boats & superyachts), from specifications to sketches through work programming and follow-up. Yacht Concept thoroughly respects the conceptual and technical definitions, budget, planning and works in close collaboration with renowned subcontractors, architects and shipyards.

Sectors of expertise:

- Project Management (specifications preparation, budgeting, planning, co-ordination and monitoring of the works, service works, administrative registration)
- Engineering (detailed design development study, accreditation study and management)
- Client representative missions

Resources and equipment:

- A team of 8 skilled engineers and architects
- A network of more than 150 partners and subcontractors, selected for their rigour and quality work (architects, designers, shipyards, ...)
- The company is fully equipped with high-performance CAD software

References:

- Completed refit works include: 35 m sailing boat Obsession II, 27 m multi-hull Esperance 1 (tourism receptions), rigging of 56 m Batavia replica, Bénéteau 57...
- New builds such as 65 m Hermione replica, Bamba 50...
- Clients: professional and individual ship-owners, shipyards such as Fontaine-Pajot, CNB, Couach, Neel...

MAITRISE D'OEUVRE, INGENIERIE - CONSTRUCTION, CUSTOMISATION, REFIT

Maitrise d'œuvre pour le nautisme

Yacht Concept propose à ses clients une gestion complète de projets sur mesure pour tout type de bateaux (plaisance et superyachts), du cahier des charges à l'esquisse, du planning des travaux au suivi de chantier, dans le respect rigoureux des définitions conceptuelles et techniques, du budget et de la planification ; en collaboration avec des équipementiers, architectes et chantiers renommés.

Domaines d'intervention :

- Gestion de projet (élaboration du cahier des charges, budgétisation, planification, pilotage, coordination et réalisation des travaux, réception des travaux, enregistrement administratif)
- Engineering (études d'avant-projet et études détaillées, études et gestion de l'homologation / classification)
- Missions de Représentant du Client

Moyens et équipements :

- Une équipe de 8 personnes composée d'ingénieurs et d'architectes
- Un réseau de plus de 150 partenaires et de sous-traitants choisis pour leur rigueur et la qualité de leur travail (architectes, designers, chantiers, armateurs)
- La société est extensivement équipée en logiciels informatiques, DAO et CAO

Références :

- Refits : voilier 115' Obsession II, catamaran de 27 m Esperance 1 (à usage réceptif), gréement de la réplique du Batavia (56 m), refit Bénéteau 57...
- Réalisations : construction de la réplique de l'Hermione (65 m), construction du Bamba 50...
- Clients : armateurs professionnels et privés ; chantiers comme Fontaine-Pajot, CNB, Couach, Neel...

